






3rd Grade December Newsletter

 In Social Studies, we are finishing up our unit on Culture and we are beginning our study of China. Please talk to your child about what they are learning.

 Please assist your child in choosing an object that represents their culture. We will be uploading our photographs and essays on the Tenement Museum's online exhibit. Visit <http://yourstory.tenement.org> for more information.

 In Writing, we are continuing our writing about our family culture. We will begin a unit on fiction writing soon.

 In Math, we are learning about multiplication and division. Please encourage your child to practice their facts.

 In Science we are continuing our unit on Motion and Matter. Please talk to your child about what they are learning.



© wondercliparts.com

3rd Grade Trips:

12/5 & 12/6: **Chen Dance Center** – Eight Strokes & the Moving Word

12/13: **New Victory Theater** – Jason Bishop: Believe in Magic

Classes will also be visiting the **Museum of Chinese in America** for the workshops, Culture & Tradition and Family Journeys.

Important Dates & News:

PS 42's Smorgasbord School Fundraiser – Friday, December 15, 5:30pm to 7:30pm in the PS 42 cafeteria. Come and join the fun and support your school!

Winter Wonderland – Monday & Tuesday, December 18 & 19

Winter Break – School is closed from Monday, December 25th and will reopen Tuesday, January 2nd

Please continue to bring in **Box Tops for Education**. Our goal this year is to raise \$300!

Class 3-405 has been collecting **canned and dry goods** to donate to **City Harvest**. Please support them in helping those in need. They will be collecting goods until December 22nd

We would like to wish all PS 42 families a healthy and happy holiday season!

三年級十二月新聞

在社會常識方面，我們正在完成我們的文化單元，我們正在開始對中國的研究。請和你的孩子談談他們在學什麼。

請幫助您的孩子選擇代表他們文化的對象。我們將 在“物業博物館”的在線展覽上上傳照片和文章。訪問 <http://yourstory.tenement.org> 獲取更多信息。

在寫作方面，我們繼續寫作關於我們的家庭文化。我們馬上就要開始寫小說了。

在數學中，我們正在學習乘法和除法。請鼓勵你的孩子練習它們的乘數。

在科學方面，我們正在繼續我們的動作和事項。請和你的孩子談談他們在學什麼。



© wonderclips.com

三年級旅遊：

12月5日和6日：陳氏舞蹈中心 - 八招動作和感動的話語

12月13日：新勝利劇院 - Jason

Bishop：相信魔術。

班級將會參觀美國華人博物館之文化與傳統和家庭旅程的研討會。

重要日期和新聞：

公立四十二小學的大雜燴籌款活動-將會在12月15日星期五下午5時30分至7時30分在四十二小學之餐廳舉行。來參加歡樂有趣的晚上及支持你的學校！

冬季仙境表演 - 12月18日和19日，星期一和星期二

冬至假期 - 學校從12月25日星期一關閉，並將於2018年1月2日星期二重新開放

請繼續帶上 **Box Tops for Education**。我們今年的目標是籌集300美元！

3-405班已經收集罐裝和乾貨捐贈給城市收穫。請支持他們幫助那些有需要的人。他們將在12月22日前收集貨物

我們祝願所有四十二小學的家庭們度過一個健康愉快的假期！